السيرة الذاتية

اسم الشخص الكامل: وسام عدنان داري

الجامعة المستنصرية _ كلية العلوم ـ قسم علوم الحياة Mobile: +9647705268334

Email: wissamdari83@yahoo.com

ملخص تعریفی:

- تدريسي في الجامعة المستنصرية /كلية العلوم/ قسم علوم الحياة .
 - التولد: سنة 1983.
 - حاصلة على ماجستير علوم الاغذية.
 - تاريخ التعيين: 2007.
 - اللقب العلمى: مدرس مساعد.
- قام بتدريس عدة من المواد المقررة بالجزء العملي لطلبة الدارسات الاولية.
 - الاشراف العملي على مشاريع تخرج طلبة المرحلة الرابعة.
 - -المشاركة في لجان مناقشة البحوث للدر اسات الاولية.
 - لديه عده بحوث علمية منشورة.
- شارك في عدة دورات تدريبية و معارض علمية وورش عمل وحضور في عدة ندوات تقيمها كلية العلوم سنويا".
 - عضو فعال في عدة لجان في كلية العلوم.

الشهادات الدراسية:

- 1- شهادة بكالوريوس جامعة الموصل سنة 2006.
- 2- شهادة الماجستير جامعة الموصل سنة 2012.

الجوائز و التكريم:

- ** كتب شكر وتقدير من رؤساء الجامعة المستنصرية.
 - ** كتب شكر و تقدير من قبل عمداء كلية العلوم.
- ** شهادات تقديريه من قبل السيدة الدكتورة رئيسة فرع الاحياء المجهرية سوسن حسن عثمان.
- ** شهادة شكر وتقدير من كلية الادارة والاقتصاد الجامعة المستنصرية لمشاركتي في مراقبة الامتحانات النهائية.
 - ** شهادة تقديريه من كلية العلوم للمشاركة في مسابقة اختيار البحوث المتميزة التي نظمتها كلية العلوم.
 - **شهاده تقديريه من كلية العلوم جامعة بغداد لمشاركة في ورشة عمل.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- ** تدريس عدة مواد للجزء العملي منها احياء مجهرية للغذاء والصناعية و احياء مجهرية عامة وتقانة التخمرات وتقانة الاغذية والفصل الحيوي.
 - ** الاشراف على بحوث لطلبة المرحلة الرابعة.
 - ** الاشتراك في تحديث المواد التدريسية العملي والمساهمة في تطوير المنهج الدراسي الجامعي.
 - ** الاشتراك في لجنة مناقشة المشاريع لطلبة المرحلة الرابعة.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
احيا مجهرية عامة احياء مجهرية غذائية احياء مجهرية صناعية تقانة التخمرات تقانة الاغذية فصل الحيوي	لايوجد

الأنتساب المهنى او الجمعيات:

تولي عضوية العديد من اللجان في قسم علوم الحياة وكلية العلوم:

1- لجنة امتحانية ل ثلاث سنوات متتالية.

2- لجنة صيانة ل ثلاث سنوات متتالية.

3- لجنة اصدار الهويات لسنتين على التوالي.

4- لجنة التعقيم واتلاف في قسم علوم الحياة.

5- لجنة جودة والاداء الجامعي في قسم علوم الحياة.

المنشورات العلمية

** انجاز عدة بحوث علمية لطلبة المرحلة الرابعة كمشاريع تخرج في قسم علوم الحياة.

** نشر بحوث علمية مفرده وبصفة مشاركة نشرت بمجلات عالمية ومحلية.

تطوير المهارات:

- حضور في عدد كبير من الندوات العلمية والمحاضرات التثقيفية وورش العمل التي تقيمها لجنة التعليم المستمر في كلية العلوم-الجامعة المستنصرية.
 - المشاركة في دورات تدريبيه عديده منها:
 - دورة "التصنيع الحيوي للدقائق النانوية باستعمال الاحياء المجهرية في قسم علوم الحياة" 2018.
 - دورة "المعززات الحيوية وتطبيقاتها في حياتنا اليومية " 2017.
 - دورة في ثلوث المياه والمعالجات المصاحبة 2015.
 - المشاركة في ورشة عمل الخاصة "اكتساب مهارات التعامل مع الاحماض النووية المستخلصة من الاحياء المجهرية".
 - المشاركة في ورشة عمل الخاصة بداء السكري تحت عنوان "داء السكري وتأثيره على الصحة العامة".
 - المشاركة في ورشة عمل خاصة بالمعرض العلمي الاول لفرع الاحياء المجهرية في يوم العلم 2015.
 - المشاركة في ورشة عمل خاصة بالمعرض العلمي الثاني لفرع الاحياء المجهرية في يوم العلم 2016.
 - المشاركة في ورشة عمل خاصة بالمعرض العلمي الثالث لفرع الاحياء المجهرية في يوم العلم 2017.
 - المشاركة في ورشة عمل خاصة Bacterial antimicrobial peptides (AMPs) في كلية العلوم جامعة بغداد 2017.

Curriculum Vitae

Wissam Adnan Dari

Mustansiriyah University – College of –science – Department of Biology
Mobile: +9647705268334
Email: wissamdari83@yahoo.com

PERSONAL SUMMARY:

- Teaching at Al-Mustansiriya University/College of Science/Department of Life Sciences.
- Born: 1983.
- She holds a master's degree in food science.
- Appointment date: 2007.
- Academic title: Assistant teacher.
- - He taught several of the subjects prescribed in the practical part for primary school students.
- - Practical supervision of the graduation projects of the fourth stage students.
- Participation in research discussion committees for primary studies.
- He has several published scientific researches.
- Participated in several training courses, scientific exhibitions and workshops, and attended several seminars held by the College of Science annually.
- - Active member of several committees in the Faculty of Science.

EDUCATION:

- 1- Bachelor's degree from Mosul University in 2006.
- 2- A master's degree from the University of Mosul in 2012.

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- ** Letters of thanks and appreciation from the presidents of Al-Mustansiriya University.
- ** Letters of thanks and appreciation from the Deans of the College of Science.
- ** Certificates of Appreciation from the Head of the Microbiology Branch, Dr. Sawsan Hassan Othman.
- ** A certificate of thanks and appreciation from the College of Administration and Economics, Al-Mustansiriya University, for my participation in monitoring the final exams.
- ** Certificate of Appreciation from the College of Science for participating in the Distinguished Research Selection Competition organized by the College of Science.
- ** Certificate of Appreciation from the College of Science, University of Baghdad, for participating in a workshop.

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

• ** Teaching several subjects for the practical part, including food and industrial microbiology, general microbiology, fermentation technology, food technology and biological separation.

COURSES TAUGHT:

Undergraduate studies Postgraduate studies

- Microbiology general
- Food microbiology
- Industrial Microbiology

- Fermentation technology
- Food technology
- Bio separation

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

Member of several committees in the Department of Biology Sciences and the College of Science:

- 1- Examination committee for three consecutive years.
- 2- A maintenance committee for three consecutive years.
- 3- The identity card issuance committee for two years in a row.
- 4- Committee for sterilization and destruction in the Department of Life Sciences.
- 5- University Quality and Performance Committee in the Department of Life Sciences.

PUPLICATIONS:

- ** The completion of several scientific researches for students of the fourth stage as graduation projects in the Department of Biology Sciences.
- ** Publishing individual scientific research and as participation published in international and local journals.

PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

- Attending a large number of scientific symposia, educational lectures and workshops held by the Continuing Education Committee at the College of Science Al-Mustansiriya University.
- Participation in several training courses, including:
- "Biosynthesis of nanoparticles using microbiology in the Department of Biology" 2018.
- "Bio-enhancements and their applications in our daily life" course, 2017.
- A course in water pollution and associated treatments 2015.
- Participation in a special workshop "Acquiring the skills of dealing with nucleic acids extracted from microorganisms".
- Participation in a workshop on diabetes under the title "Diabetes and its impact on public health".
- Participation in a workshop for the first scientific exhibition of the Microbiology Branch on Science Day 2015.
- Participation in a workshop for the second scientific exhibition of the Microbiology Branch on Science Day 2016.
- Participation in a workshop for the third scientific exhibition of the Microbiology Branch on Science Day 2017.
- Participation in a special workshop for Bacterial antimicrobial peptides (AMPs) at the College of Science, University of Baghdad 2017